



Dagordning – styrelsemöte 2025-03-09.

Mötets öppnande

1. Godkännande av dagordning

2. Val av justerare

Peter Nilsson

3. Föregående mötesprotokoll

Läggs till handlingarna

4. Ekonomirapport

Stig presenterade föreningens ekonomi. Ekonomin är bra. Spel har ökat med 25 000 kronor och utbildning med 40 000 kronor. Föreningen har 120 000 kronor i kassan. Föreningen planerar att betala av den skuld på 116 000 kronor som föreningen har till Cat.

5. Kommande tävlingar – att göra

- Nybörjarträff, ansvarig Jan S
- Mentors simultan 23 mars, Ansvarig Torbjörn
- Paul Jones 30 mars, Ansvarig Torbjörn
- Gröna hissen 14 april, Ansvarig Torbjörn

6. Tävlingsformer, BBO, spelarunderlag

- Nov: 23, 25, 30 Dec: 2. Tina borta. Ingen villig att åta sig uppgiften för närvarande
- Högst klövernål: Tina har fria händer
- Tjejtävling: Tina har fria händer
- Spelarunderlag: måndagar stabilt, torsdagar ökning med 25 %. BBO stabilt på tisdagar men en svag minskning på söndagar.

7. Mentorssimultan

Anmälda mentorer: Anders Lindström, May-Lis Lindblom,, Mikael Johansson, Jan Larsson, Jan Skoog, Stig Nilsson, Anders Tollman, Anders Eriksson, Torbjörn Askernäs

8. Kurserna

- Prova på 27 april
- Jan S meddelar att han fortsätter att vara kursledare H 2025 och VT 2026. Därefter slutar han. Vi uppmanar folk att gå förbundets kursledarutbildning.

9. Ruter 2, Bridgemate

- Nu har vi inhandlat Hammarös BK Bridgemates och server.

10. Att göra i lokalen

- Listan är nästan tom efter aktivitetsdagen.
- Torbjörn har katalogiserat och sorterat alla böcker, som kan lånas av alla medlemmar. Dubletter är har lagts fram och skänks bort gratis eller kastas.

- Draperiet kan lagas om man syr på en Kirschband och Kirschkrokar. Bästa sättet att ta en symaskin till Lokalen.

11. Klubbens framtid

- Ny lokal: rapport från Stig & Torbjörn
- Lokal på Gräsdalen är för liten.
- TV-centralen på Lamberget är bra men sliten. Dyr men priset kan kanske förhandlas ner. Frågan är om Solsta-bridge är villiga att hyra in sig och vad de är beredda att betala.

12. Övriga frågor

1. Peter Öberg intresserad att starta en ungdomssatsning främst riktat till invandrare. Han återkommer.
2. Jans S och Tina har haft möte om satsning på personer med funktionshinder. De väntar på svar om intresse.
3. Vi fortsätter att tvätta handdukar. Vi har en överenskommelse med hyresvärden att inte använda pappershanddukar. Upplysa om att man kan tvätta i fastigheten.
4. Det behövs fler som hjälper till. Det finns flera i nybörjarkurserna som är villiga.
5. Inte alla funktionärslistor fungerar. Till exempel har listan för Jourspelare inte uppdaterats och det har fattats spelare vid ett par gånger, Hjälpklärare vid kurserna har inte dykt upp. Listorna ska sättas upp på ett samlat ställe i lokalen och på nätet. Torbjörn ger förslag på hur listorna på nätet kan se ut.
6. Klagomål på att kafépriserna har varit otydliga. Irene S gör en ny lista med justerade priser.

13. Nästa möte

Nästa möte söndagen den 4 maj kl 16.00

14. Mötets avslutande